
大连化物所因公出访事前公示表 

 

出访人团组成员基本信息：  

姓名 部门 职务 

杨启华 506组 研究员 

出访国家或地区 澳大利亚 顺访国家或地区  

出访任务  参加第九届国际介孔材料研讨会(IMMS-9) 

出国预算  国际旅费10000元，境外费用15000元，共25000元 

经费来源  

√课题组           25000元      

□研究所                        

□国外资助单位           

□其他资助单位                  

开始日期  2015年8月15日 结束日期 2014年8月22日

往返路线  大连-悉尼-布里斯班-悉尼-大连 

主要日程安排： 

2015.8.15，大连-悉尼 

2015.8.16，悉尼-布里斯班 

2015.8.17-20，参加第九届国际介孔材料研讨会，并作主题报告 

2015.8.21，布里斯班-悉尼 

2015.8.22，悉尼-大连 

邀请单位介绍：  

国际介孔材料研讨会是关于介孔材料的化学合成所面临的挑战，

工业应用以及未来发展方向的国际性学术研讨会。自1998年以来，此

系列研讨会每2年举行一次，目前已成功举办8届，本次研讨会将于

2015年8月17-20日在澳大利亚布里斯班会展中心召开。杨启华研究员

受邀参会并作主题报告。研讨会的主办方昆士兰大学是昆士兰州的第

一所综合型大学，始建于1910年，是澳大利亚最大最有声望的大学之

一，也是昆士兰洲成立最早的大学，被誉为“澳大利亚常青藤名校”的
Group of Eight联盟（澳洲八大名校联盟）成员之一，同时也是世界

21大学联盟（UNIVERSITAS 21）成员之一，其科研经费及学术水平在

澳大利亚的大学之中始终位居前三名，在学博士生的人数最多。 

下附：邀请信  



The University of Queensland Brisbane QLD 4072 Australia T + 61 7 3346 3292 
F + 61 7 3346 3973 

E p.gilmore@uq.edu.au
    george.zhao@uq.edu.au
    info@imms9.org
W www.imms9.org

Friday, 10 October 2014

Professor Qihua Yang
Dalian Institute of Chemical Physics (DICP), Chinese Academy of Sciences (CAS)
yangqh@dicp.ac.cn

Dear Professor Yang,

The 9th International Mesostructured Materials Symposium (IMMS 9) will take place at the Brisbane
Convention & Exhibition Centre (BCEC) in the period of 17 – 20 August 2015. The IMMS 9 aims to
facilitate discussion on progress and perspectives, fundamental challenges for synthesis chemistry, and
industrial applications of mesostructured materials.

The conference will feature outstanding plenary and keynote speakers with international reputations, as
well as a poster session and industrial sponsors’ exhibition. We anticipate approximately 350
participants, 200 posters and about 10 exhibitors. We trust the IMMS 9 will be of great interest to
researchers working in the area of synthesis and characterisation; energy applications; biomedical and
biomedicine applications; catalytic applications; environmental applications; separation and purification
and other nanoporous materials and applications.

For more information, please refer to the conference website: www.imms9.org.

As IMMS 9 Executive Chair I take great pleasure in extending a formal invitation, on behalf of the
conference organising committee, to you to give a Keynote Presentation of 30 minutes at the
Symposium, including 5 minutes Q&A. We are able to offer a $1,000 honorarium and a registration
waiver, and but as this is a non for profit conference, we are unable to offer further financial assistance.

If you require further information, or have any questions, please do not hesitate to contact Ms Petrina
Gilmore p.gilmore@uq.edu.au, Professor George Zhao george.zhao@uq.edu.au or Megan Hausler on
info@imms9.org.

My colleagues and I look forward to receiving your response and very much hope that you will be able
to accept this invitation.

Yours sincerely,

Professor G Q (Max) Lu
Executive Chair of IMMS 9

Professor George Zhao
Chair of IMMS 9


